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7-дневната почивка"С предлаганата промяна ще се
постигне по-ефективно използване на отпуска" -
това не е вярно, защото 7-дневната почивка си е 6
дни както и да я смятате, а военнослужещите не са
администратори и ако ползват отпуск от
понеделник, това не значи, че в петък за събота
или събота за неделя не може да са на дежурство.
Ако се направи почивката не 7 а 5 дни повече хора
ще могат да ползват базите за отдих. Но аз
предлагам да бъде 3 дни - така най-ефективно ще
може да се почива - 1 ден отпуск и два
компенсация - е това е мечтата на всеки военен! А
щом ще може да се ползват до 12 дни, защо не се
направят смените по 12 дни, или по логиката
събота-събота - направо 14 дни? Кой и как го
прецени, че 7 дни са достатъчни (в същност са 6
като махнем пътя)? Орязването на правата на
военнослежещите е стара практика на това
управление на МО, единствено министър Цонев
успя да въведе нещо смислено и стойностно,
останалото е само рязане, рязане ... без грижа за
обикновените военнослужещи. Предложете по-
добре вариант за т.нар. свободна продажба без
стълпотворения в тая епидемична обстановка - в
страницата на Агенцията или тази на МО например
- така ще са видими всички заявки и на кого е
дадена картата, а не като сега - кой превари или
спи цяла нощ пред Агенцията?
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